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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 22. august 2012 stil-
let følgende spørgsmål nr. 829 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-
byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie 
Løhde (V).

Spørgsmål nr. 829:
’’Vil ministeren sikre, at de danske sundhedsmyndigheder får taget kontakt til
alle de kvinder, der har fået indopereret netimplantater i underlivet, og i givet
fald hvordan når Sundhedsstyrelsen mangler overblik over, hvilke implantater,
der bruges på de danske sygehuse, og hvilke komplikationer, der forekommer
og hvor hyppigt?”

Svar:
Jeg kan henvise til min besvarelse af 30. august 2012 af spørgsmål nr. S 
3920, hvoraf det fremgår, at Sundhedsstyrelsen har bedt regionerne og Bran-
cheforeningen for Privathospitaler og Klinikker om at sørge for, at sygehuse og 
klinikker indkalder kvinder, som har fået foretaget underlivsoperation med ind-
sættelse af et syntetisk POP-implantat, til samtale, undersøgelse og vurdering. 
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